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Abstract (en)
[origin: WO8903458A1] The invention relates to an improvement to the invention disclosed in the French patent n DEG 84-18690 relating to a
construction method for linear works in compacted or decompacted grounds and the mass treatments of grounds obtained by juxtaposition of said
works. The improvement comprises the utilization of one or a plurality of auxiliary tubes (20, 21) fixed to the main tube (19) forming the web of the
tool to feed or inject earthwork materials into the ground. For example it is possible to make a pile, a micropile or a tie-rod with enlarged base having
a diameter bigger than the diameter of the tool used.

Abstract (fr)
Il s'agit d'une amélioration au brevet français n° 84-18690 concernant un procédé de construction d'ouvrages linéaires dans les sols enrobés de
terrain compacté ou décompacté et les traitements de masse des sols obtenus par juxtaposition de ces ouvrages. L'amélioration consiste à utiliser
un ou plusieurs tubes auxiliaires (20, 21) fixés sur le tube principal (19) formant l'âme de l'outil pour amener ou injecter des matériaux d'apport dans
le sol. On peut par exemple réaliser un pieu, micropieu ou tirant à base élargie de diamètre supérieur au diamètre de l'outil utilisé.
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